
Maandag 25 november ’24 heeft er weer een 

raadsvergadering plaatsgevonden. Op de 

agenda stonden o.a. het ‘Participatieplatform’ 

en de ‘Najaarsnota 2024’. In deze ‘Nieuws van 

de Raad’ leest u welke onderwerpen nog meer 

op de agenda stonden én wat de raad heeft 

besloten. Wilt u de vergadering liever terug-

kijken? Dat kan via de website:  

https://oldenzaal.notubiz.nl/vergadering/1189892  

 

 

Voorstel tot het beschikbaar stellen van een 

voorbereidingskrediet voor het stadhuis 

Tijdens de begrotingsvergadering van 13 novem-

ber jl. heeft de gemeenteraad de ‘Programma-

begroting 2025’ vastgesteld. In deze begroting 

is een reservering opgenomen voor een            

toekomstbestendig stadhuis.  

Om de raad een zorgvuldige go/no go afweging 

te kunnen laten maken voor het gekozen voor-

keursscenario, is een zorgvuldig ontwerpproces 

met bijbehorende financiële middelen nood-      

zakelijk. Het college vraagt de raad middels dit 

voorstel dan ook om het voorbereidingskrediet 

hiervoor beschikbaar te stellen. 

De gemeenteraad heeft het voorstel aangeno-

men (WG, CDA, VVD, PvdA, D66 en GroenLinks 

stemden voor; SO stemde tegen). Dat betekent 

dat er is besloten om een gedeelte van het 

(bruto)krediet van ¤16.1 miljoen uit de program-

mabegroting 2025 beschikbaar te stellen voor 

een bedrag van ¤500.000 ter voorbereiding van 

het toekomstbestendig maken van het stadhuis. 

 

 

Voorstel tot het gebruik van het participatie- 

platform te continueren en organisatie breed  

in te zetten 

In 2021 heeft de gemeenteraad een motie        

aangenomen tot het onderzoeken van de meer-

waarde van een participatieplatform, dit heeft     

in 2022 geleid tot de aanschaf van het parti-       

cipatieplatform ‘Stem van Oldenzaal’. Sinds juni 

2023 worden op het platform actuele projecten 

geplaatst en kunnen inwoners hun mening 

geven/input leveren op ideeën of beleidsstukken 

van de gemeente. Het blijkt dat met een parti-

cipatieplatform meer en andere mensen worden 

bereikt, dan wanneer enkel een inloopbijeen-

komst wordt georganiseerd. Inwoners zitten 

boordevol ideeën die middels een participatie-

platform op een laagdrempelige wijze verzameld 

kunnen worden. 

 

De gemeenteraad heeft unaniem met het voor-

stel ingestemd, dat betekent dat is besloten om:  

-    het gebruik van het participatieplatform  

    structureel in te bedden in het participatie 

    proces van de gemeente.  

Voorstel tot het vaststellen van de  

Najaarsnota 2024 

Conform de planning- en control cyclus infor-

meert het college de raad twee keer per jaar 

over de voortgang van zowel het beleid als de 

financiën. De Najaarsnota 2024 vormt het 

tweede bijstellingsmoment van het boekjaar 

2025 en beslaat de eerste 9 maanden. Het over-

grote deel van de afgesproken acties ligt op 

schema. Om te kunnen blijven ontwikkelen zijn 

er drie speerpunten aangebracht: toekomstbe-

stendige stedelijke ontwikkeling, vergroenen van 

de stad, en de integrale aanpak en toegang so-

ciaal domein. In de eerste negen maanden van 

2024 zijn er mooie projecten opgestart en/of af-

gerond.  

De gemeenteraad heeft unaniem ingestemd met 

het voorstel, dat betekent dat is besloten om: 

-    de Najaarsnota 2024 vast te stellen; 

-    in te stemmen met de (structurele) financiële  

    mutaties van deze Najaarsnota 2024 en deze  

    op te nemen in de meerjarenbegroting 2024- 

    2027; 

-    het voordeel van de jaarschijf 2024  

    (€1.598.874) toe te voegen aan de Algemene  

    Reserve. 
  
Voorstel tot het vaststellen van de Subsidie- 
verordening Vergroenen en Klimaatadaptatie  
Oldenzaal 
Oldenzaal wil veranderen in een klimaatactieve 
stad. Hiervoor moet er meer ruimte komen voor 
water en natuur, in de openbare ruimte maar 
zeker ook in de particuliere ruimte. Om inwoners 
te stimuleren in de eigen, private omgeving 
meer ruimte voor water en natuur te maken 
voert de gemeente Oldenzaal een subsidie in 
voor vergroenen en klimaatadaptatie.  
Het voorstel is unaniem aangenomen, dat bete-
kent dat is besloten om: 
-    de Subsidieverordening Vergroenen en  
    Klimaatadaptatie Oldenzaal; 
-    via de najaarsnota 2024 het beschikbare 
    budget van 2024 van €100.000 over te  
    hevelen naar 2025 en het budget 2025 van 
    €100.000 door te schuiven naar 2026. 
 
Voorstel tot vast te stellen verordening voor de 
behandeling van bezwaarschriften gemeente  
Oldenzaal 2025 
De huidige verordening (2014) is gedateerd en 
is niet meer in lijn met het landelijke model voor 
de behandeling van bezwaarschriften. Geadvi-
seerd wordt om de verordening te actualiseren.  
De gemeenteraad heeft unaniem ingestemd met 
het voorstel, dat betekent dat is besloten om: 
-    de Verordening voor de behandeling van be- 
    zwaarschriften gemeente Oldenzaal 2025 
    vast te stellen; 
-    de Verordening behandeling bezwaar- 
    schriften Oldenzaal 2014 in te trekken. 

Voorstel tot de verordening uitvoering en  
handhaving omgevingsrecht Oldenzaal 2024 
Dit voorstel is unaniem door de raad aangeno-
men, dat betekent dat is besloten om: 
 

-    de Verordening uitvoering en handhaving 
    omgevingsrecht Oldenzaal 2024 vast te  
    stellen; 
-    de Verordening kwaliteit VTH omgevingsrecht  
    in te trekken.  

Nieuws  
van de  
gemeente

Ga naar onze website  
www.WGOldenzaal.nl  
of scan de QR code.

Nieuws van de raadsvergadering van maandag 25 november 2024

Vandaag een raadsvergadering met een             
relatief korte en beperkte agenda.  
Het belangrijkste onderwerp is het goed-    
keuren van een voorbereidingskrediet voor 
de noodzakelijke verbouwing en verduur-    
zaming van het stadhuis. Dat dit nodig is 
staat voor ons vast. Het geeft uiteindelijk 
een beter zicht op het programma van eisen, 
de mogelijke denkrichtingen voor nood-       
zakelijke oplossingen en een schetsontwerp. 

Op basis daarvan kunnen gebruikers van het 
stadhuis inclusief de inwoners meepraten en 
meedenken om tot een goed en verantwoord 
besluit te komen. Gelukkig heeft een ruime 
meerderheid van de raad ingestemd met het 
voorbereidingskrediet. 
Veel Oldenzalers vinden de buitenkant van 
het stadhuis niet mooi. Verduurzaming kan 
ook plaatsvinden op de buitengevel. Dat 
biedt meteen een kans om de aanblik te     
verfraaien. Wij zien dat als een kans en zijn 
benieuwd wat de mogelijkheden zijn. 
 
Wij zijn blij met de subsidieverordening ver-
groenen en klimaatadaptatie Oldenzaal. Dat 
biedt voor veel Oldenzalers de mogelijkheid 
om daaraan een bijdrage te leveren met een 
gedeeltelijke subsidie van de gemeente. 

Wij zijn gealarmeerd door een artikel in        
TC Tubantia en van Follow the Money over 
mogelijke zorgfraude bij Karakter, een         
instelling voor jeugdzorg met vestigingen 
in Twente. Volgens onderzoeksprogramma 
Pointer zijn er zo’n vijftig mogelijke  ‘zorg-
cowboys’ actief in onze regio. We zien vaak 
in de media dat er bij zorgbedrijven hoge 
winsten worden geboekt en mogelijk        
uitgekeerd aan bestuurders en/of directie-
leden. De fraude en hoge winsten in de 

zorg zijn al geruime tijd een groot   
probleem dat ook door onze overheid 
moeilijk onder controle is te krijgen. Jeugd-
zorg is belangrijk en kostbaar, dus we    
moeten ons geld efficiënt besteden.   
We hebben vragen gesteld of er ook Olden-
zaalse cliënten betrokken zijn en of Olden-
zaal ook fraudegevallen aangetroffen zijn. 
De wethouder heeft ons toegezegd dat alle 
signalen goed bekeken worden en dat we 
op de hoogte worden gebracht bij exces-
sen. Verder spraken we over de verbouwing 
van het Stadhuis. Voor ons staat voorop 
dat we doelmatig en kosteneffectief   
moeten bouwen en dat we creatief moeten 
omgaan met de vleugel die we willen    
afstoten. We hebben de suggestie gedaan 
om daar een stadshotel in te vestigen. 
 



OLDENZAAL

De vergadering van 25 november bevatte 
weinig kritische onderwerpen. Toch had D66 
buiten de ‘grote’ voorstellen nog wat         
opmerkingen. Zo lezen we in een raadinfo-
brief dat voor het opstellen van de RES 2.0 
(die niet meer door de raad mag (!) worden 
vastgesteld) de samenwerkende gemeenten 
op elkaar wachten. De verschillende ge-
meenten hebben verschillende prioriteiten. 
Samenwerking leidt hier dus tot vertraging, 
terwijl samenwerking juist versterking zou 
moeten geven! 

Voor de verbouwing van het stadhuis heeft 
D66 aangegeven dat het resultaat efficiënt, 
sober en veilig moet zijn. Het ontwerp moet 
hierop worden gebaseerd. We zijn benieuwd 
naar het (voor)ontwerp. 
Als hamerstuk werden de subsidies voor 
vergroenen en klimaatadaptatie besproken. 
D66 ziet overlap met de vorig jaar aange-
nomen hemelwaterverordening. Beide gaan 
over het opvangen en nuttig gebruiken      
van regenwater. Het zou goed zijn deze     
verordeningen te combineren. Ze dienen 
een goed doel in het belang van de leef-
baarheid van Oldenzaal. 
D66 blijft voor u strijden voor een goed 
leefbaar Oldenzaal. 

Er is 500.000 euro beschikbaar gesteld voor 
het voorbereiden van de plannen en het ont-
werp voor het Stadhuis. Het college gaf aan 
dat de gemeenteraad en het college in         
gezamenlijkheid nut en noodzaak heeft       
bepaald voor de verbouw van het Stadhuis. 
Wat ons betreft niet, want het bepalen van 
het nut kan pas als we weten wat er gaat      
gebeuren en hoeveel het kost. Er is nog 
amper iets bekend over de daadwerkelijke 

staat van het Stadhuis en wat het daad-     
werkelijk gaat kosten. De raad heeft alleen 
geld gereserveerd in de begroting en verder 
nog geen inhoudelijk oordeel gegeven. Op 
deze manier komt de raad in een fuik terecht 
waar moeilijk uit te komen is. 
 
Als enige partij stemden we daarom tegen het 
beschikbaar stellen van het voorbereidings-
krediet. Niet omdat er geen plannen mogen 
worden gemaakt, maar wel om een signaal af 
te geven dat het tempo niet past bij de inves-
tering en dat wij ons niet kunnen vinden in 
de ‘claim’ dat nut en noodzaak al zijn bepaald. 
Haastige spoed is zelden goed. 

We gaan het stadhuis verbouwen en dat in 
een tijd dat we juist krap bij kas komen, een 
lastig en gevoelig onderwerp.  
Natuurlijk moeten we als gemeente een goed 
voorbeeld geven als het gaat om verduurza-
men van een gebouw en natuurlijk hebben 
medewerkers van de gemeente recht op een 
fatsoenlijke werkplek. 
Portefeuille houder is de burgemeester, en 
deze gaf wederom aan dat we het sober en 
functioneel houden. Maar wat is dat dan? 

In het programma van eisen zal beschreven 
worden wat nodig is. Dat willen wij van 
GroenLinks dan graag eerst zien voor dat er 
verder stappen worden ondernomen. Deze 
fase in het hele proces is de belangrijkste 
fase, hier worden de keuzes gemaakt die het 
eindresultaat en daarmee de kosten zullen 
bepalen. 
En dan is er nog groen nieuws, we gaan       
komende 2 jaar 100.000 euro uitdelen aan 
subsidies voor inwoners die zelf iets groens 
doen in het kader van klimaat adaptatie en 
biodiversiteit. Houd de website van de         
gemeente in de gaten vraag een raadslid of 
bel gewoon even met het stadhuis. 
 
Harry Snijders 
Fractieleider GroenLinks

Een raadsvergadering met 
een belangrijk item: de 
verbouwing van het stad-
huis. Hiervoor is een voor-
bereidingskrediet nodig. 
Waar wij in de veronder-
stelling waren dat we ook 
nog invloed hadden op de 
vorm van de verbouwing 

blijkt dit een gelopen race te zijn geweest. 
In de kadernota is reeds aangegeven wat het 
verbouwingskrediet is en dit is onlangs bij 
de begrotingsvergadering geaccordeerd. 
Hiermee is ook vastgesteld dat het stadhuis 
wordt opgesplitst en dat het sociaal plein zal 
worden gehuisvest in de oude bibliotheek. 

De niet noodzakelijke ruimte zal worden       
afgestoten. Dit kan een andere bestemming 
krijgen.  
De fractie van de PvdA vindt dit een gemiste 
kans. Eerst verhuizen we het sociaal plein 
weer van  
“De Parel” terug in het stadhuis (was een 
bezuiniging) en nu plaatsen we hem er weer 
buiten (extra kosten). Leidend argument: 
mensen hebben geen vertrouwen in de over-
heid (??). De PvdA is van mening dat als dat 
al zo is, we dat in het stadhuis moeten her-
stellen en niet er buiten. Om de voortgang 
niet te beperken (het stadhuis moet nodig 
opgeknapt) zijn we akkoord met het voorbe-
reidingskrediet gegaan. 


